
Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Komisja Infrastruktury 

ramowy projekt protokołu 

Komisji Infrastruktury nr 7 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 5 grudnia 2024 r. z programu eSesja. 

7 Posiedzenie w dniu 5 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 5 grudnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:36 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Ewa Czubek 

2. Wiesław Fąfara 

3. Jakub Gładysz 

4. Halina Mińczuk 

5. Michał Nowak 

6. Adam Oczoś 

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji. 

 

W dyskusji głos zabrał przewodniczący komisji Adam Oczoś.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projektu budżetu miasta na rok 2025 w zakresie działania komisji. 

 



 

4. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

 

W dyskusji głos zabrał przewodniczący komisji Adam Oczoś oraz radny Wiesław Fąfara.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2040. 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz na 

odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

W dyskusji głos zabrał przewodniczący komisji Adam Oczoś oraz radny Wiesław Fąfara.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż oraz na odstąpienie 

od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, położonej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin 

Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, 

Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego wraz z autopoprawką 

 

W dyskusji głos zabrał radny Wiesław Fąfara.  

 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, 

Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin 

Wołyniec 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

 

7. Propozycje do planu pracy komisji na 2025 r. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zaproponował przyjęcie planu pracy w styczniu. 

 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

W dyskusji głos zabrała radna Ewa Czubek oraz  radny Wiesław Fąfara. 

  

9. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 16:36 tego samego dnia. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


